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Betreft: Verzoek aanvullend budget rekenkamercommissie 

 

 

Geachte leden van de raad, 

 

In het najaar van 2019 hebben wij in een themabijeenkomst met elkaar gesproken over 

het rekenkameronderzoek naar de energietransitie in de gemeente Waterland. Naar 

aanleiding van het constructieve overleg met uw raad zijn we vervolgens als 

rekenkamercommissie aan de slag gegaan met de voorbereidingen van het onderzoek en 

het zoeken naar samenwerking met andere rekenkamercommissies om het onderzoek in 

uitvoering te kunnen nemen. Ik heb u hierover uitvoerig bericht in het jaarverslag 2019. 

U weet ook dat het, onze inspanningen ten spijt, niet is gelukt andere rekenkamers te 

bewegen mee te doen met een onderzoek naar de energietransitie. 

Aangezien we in 2019 geen nieuw onderzoek hebben uitgevoerd heeft de 

rekenkamercommissie verzocht om het restantbudget 2019 en het nieuwe 

onderzoeksbudget voor 2020 te gebruiken voor het zelfstandig (dus zonder andere 

rekenkamers) uitvoeren van het voornoemde onderzoek. 

Gelet op de vereiste deskundigheid die nodig is om een kwalitatief goed onderzoek te 

kunnen doen naar de energietransitie heeft de rekenkamercommissie een aantal partijen 

gevraagd hiervoor offerte uit te brengen. Hieruit hebben we uiteindelijk Decisio 

geselecteerd als onderzoeksbureau die naar onze overtuiging door haar kennis en 

ervaring (onder andere betrokken bij de RES Noord-Holland) in staat zal zijn een 

kwalitatief goed onderzoek met veel meerwaarde voor de raad, te kunnen uitvoeren. 

Het door het onderzoeksbureau geoffreerde bedrag overschrijdt het beschikbare bedrag. In een goed 

gesprek hebben wij gezamenlijk de offerte kritisch doorgelopen en bekeken wat wij als rekenkamer 

zelf kunnen doen. Het onderzoeksbureau heeft vervolgens de offerte verlaagd, maar het is niet 

gelukt te offreren binnen het beschikbare budget, zonder afbreuk te doen aan de kwaliteit en de 

bruikbaarheid van het onderzoek. 

Budget 
In het laatste gesprek met Decisio hebben we uiteraard nog gesproken over 

mogelijkheden om het offertebedrag naar beneden te kunnen bijstellen. Doordat we een 

aantal werkzaamheden als rekenkamercommissie zelf zullen uitvoeren gedurende het 

onderzoekstraject hebben we de totale investering weten te beperken tot € 21.175 

Het restantbudget 2019 bedraagt € 8.199 en het onderzoeksbudget voor 2020 bedraagt 

€ 7.761. Totaal € 15.960. De rekenkamercommissie verzoekt de raad om een aanvullend 

budget van € 5.215 zijnde het verschil tussen het offerte bedrag van Decisio en de 

beschikbare middelen van de rekenkamercommissie. 

Het aanvullende budget is overigens ook voldoende om alle overige werkzaamheden die voor 2020 
gepland staan uit te kunnen voeren. Hier valt bijvoorbeeld ook het doorwerkingsonderzoek naar de 
het onderzoek naar de Veiligheidsregio onder dat door de rekenkamercommissie zelf wordt 
uitgevoerd. 
 



Ik vertrouw erop u met deze brief voldoende te hebben geïnformeerd omtrent de achtergrond van 
ons verzoek om aanvullend budget. Uiteraard zijn we graag bereid dit in een eventuele 
raadsbehandeling persoonlijk nog verder toe te lichten. 
 
Met vriendelijk groet, 
 
Gert Scholtes 
Voorzitter rekenkamercommissie Waterland 


